
YIL : 13 • SAYI :  4044 • 2 Eylül 2023 Cumartesi • Fiyatı: 2.00 TL

KAYMAKAM YILDIZ'DAN DEVLET DAÝRELERÝNE VEDA ZÝYARETÝ ■ 4'TE

700 yaşındaki ağaç tescillendi
Nevşehir'de 'Anıt Ağaçları Tespit 
Derleme, İnceleme ve 
Sayısallaştırma Projesi' 
çerçevesinde yürütülen çalışma 
sonrasında tespit edilen 41 anıt 
ağaçtan 3 tanesi 'Anıt Ağaç' 
olarak tescillendi. 38 anıt ağacın 
da tescil işlemleri devam ediyor.

GENÇ NEVÞEHÝRLÝLER DERNEÐÝ YÖNETÝMÝ TOPLANDI  ■ 2'DE BARO BAÞKANI BOZ'DAN ADLÝ YIL MESAJI ■ 5'TE

51. Ürgüp Uluslararası Bağ Bozumu Festivali coşkusu başlıyor51. Ürgüp Uluslararası Bağ Bozumu Festivali coşkusu başlıyor51. Ürgüp Uluslararası Bağ Bozumu Festivali coşkusu başlıyor

Ürgüp Belediye Başkanı Mehmet Aktürk, Kapadokya'daki 
organizasyon ilgisine en büyük katkıyı Ürgüp Belediyesinin 
sağladığını belirtti. Aktürk, 6 Eylül'de başlayacak festivale

tüm  vatandaşları davet etti.

“Türkiye'nin fen eğitimine katkı 
yapacak büyük bir potansiyeli var”
Fen Eğitimi alanında söz sahibi 
kurumlardan bir olan Europen Science 
Education Research Association (Avrupa 
Fen Eğitimi Araştırma Kurumu) 
tarafından çeyrek asırdan fazla zamandır 
düzenlenen ESERA Konferanslarının 
15'incisi ESERA 2023 Kapadokya NEVÜ'de 
bilimsel oturumlarla devam ediyor.

Yeni Sanayi ve Lale Sanayi Sitelerinde sıcak 
asfalt serimi öncesi altyapı yenileniyor

Nevşehir Belediyesi tarafından Yeni Sanayi Sitesi ve Lale 
Sanayi Sitesinde gerçekleştirilecek olan sıcak asfalt 
serimi öncesinde altyapı yenileme çalışmaları sürüyor.

Bir haftada 2 binden fazla
araç sürücüsüne ceza yazıldı
İl Emniyet 
Müdürlüğü Trafik 
Birimlerince 
Nevşehir Valiliği 
koordinesinde 
vatandaşların huzur 
içerisinde seyahat 
etmelerine yönelik 
çalışmalar aralıksız 
devam ediyor

Erbakan'dan 
YRP Nevşehir Gençlik
Kolları Başkanı 
Aymaz için taziye mesajı 
Yeniden Refah Partisi (YRP) 
Genel Başkanı Fatih Erbakan, 
partisinin vefat eden Nevşehir 
Gençlik Kolları Başkanı için bir 
taziye mesajı yayımladı.  

Vali Fidan'dan
Kaymakamlara 
veda yemeği
Nevşehir Valisi Ali Fidan, Yayınlanan Nevşehir Valisi Ali Fidan, Yayınlanan 
Kaymakamlar Kararnamesinde Nevşehir'de Kaymakamlar Kararnamesinde Nevşehir'de 
görev yapan kaymakamların görev yerlerinin görev yapan kaymakamların görev yerlerinin 
değişmesi üzerine veda yemeği düzenledi.değişmesi üzerine veda yemeği düzenledi.

Nevşehir Valisi Ali Fidan, Yayınlanan 
Kaymakamlar Kararnamesinde Nevşehir'de 
görev yapan kaymakamların görev yerlerinin 
değişmesi üzerine veda yemeği düzenledi.HABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA HABERiN DEVAMI SAYFA 4'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 3'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 7'DE

HABERiN DEVAMI SAYFA 4'TE

HABERiN DEVAMI
SAYFA 5'TE HABERiN DEVAMI SAYFA 2'DE
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IPARD II 13. Çağrı İlanı Toplantıları 6 Eylül'e kadar sürecek

arım ve Kırsal Kalkınmayı TDestekleme Kurumu (TKDK) 
Nevşehir İl Koordinatörlüğü, IPARD 

II Programı 13. Başvuru Çağrı İlanı 
kapsamında 29 Ağustos'ta Kozaklı'da, 31 
Ağustos'ta ise Gülşehir'de düzenlenen 
toplantılarla bilgilendirme faaliyetlerine 
başladı. 13. Başvuru Çağrı İlanı Tanıtım ve 
Bilgilendirme Toplantıları, 6 Eylül'e kadar 

Nevşehir merkez ve tüm ilçelerde 
gerçekleştirilecek. Toplantılara yönelik 
duyurular nevsehir.tkdk.gov.tr internet 
adresinden ve TKDK Nevşehir İl 
Koordinatörlüğü sosyal medya hesapları 
üzerinden yapılmaya devam edecek. 
Yatırım planlayan potansiyel başvuru 
sahipleri ve ilgililer toplantı programlarını 
takip edebilecek. HABER MERKEZİ

Yeni Sanayi ve Lale Sanayi Sitelerinde
sıcak asfalt serimi öncesi altyapı yenileniyor

Nevşehir İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, IPARD II 13. Çağrı İlanı kapsamında
ilçelerde tanıtım ve bilgilendirme toplantılarına devam ediyor. 

Nevşehir Belediyesi tarafından Yeni Sanayi Sitesi ve
Lale Sanayi Sitesinde gerçekleştirilecek olan sıcak asfalt 
serimi öncesinde altyapı yenileme çalışmaları sürüyor.

Belediyeden yapılan açıklamaya 
göre, Nevşehir Belediyesi 
tarafından, önümüzdeki günlerde 

Yeni Sanayi Sitesi ve Lale Sanayi 
Sitesinde sıcak asfalt çalışması 
gerçekleştirilecek. Her iki sanayi 

sitesinde yıpranan yolları sıcak asfalt 
konforu ile buluşturacak olan Nevşehir 
Belediyesi, asfalt serimi öncesinde 
altyapı çalışmalarını yoğunlaştırdı.
Su Kanalizasyon Müdürlüğü ekipleri 
tarafından gerçekleştirilen çalışmalar 
çerçevesinde sanayi bölgesinde yaklaşık 
1 km uzunluğundaki içme suyu hattı 
yenileniyor.
Ekipler ayrıca sağanak yağışlarda sanayi 
bölgesindeki olası su baskını risklerini ve 
yollardaki su birikintilerini önlemek için 
burada yağmur suyu hattı imalatı 
gerçekleştiriyor.
Yaklaşık 3 km uzunluğunda yağmur 
suyu hattı için sabahın erken 
saatlerinden gecenin ilerleyen saatlerine 
kadar çalışmalarını sürdüren belediye 
ekipleri, altyapı yenileme çalışmalarının 
ardından sanayi bölgesinde sıcak asfalt 
serimine başlayacak.  BÜLTEN

Genç Nevşehirliler Derneği yönetimi toplandı  
Genç Nevşehirliler Derneği (GND) yönetimi, 
yeni katılan üyeler için toplandı.  

ND Yönetim Kurulu Başkanı Ziya GAğca, yapılan toplantılarla yeni 
katılan üyelerin de yönetime dahil 

edileceğiniz söyledi. Toplantıya ilişkin 
konuşan Başkan Ağca, "Kuruluşumuzdan 
itibaren faaliyetlerine devam ettiğimiz 
Genç Nevşehirliler Derneği'mizi yapmış 

olduğumuz toplantılar ve istişarelerle 
bugünlere taşıdık. Derneğimizin kurucuları 
ve yönetimi ile birlikte yeni arkadaşlarımızı 
da yönetime dahil ederek çalışmalarımıza 
hız vereceğiz. Bu anlamda yapacağımız 
tüm toplantılar memleketimiz adına hayırlı 
olsun." diye konuştu. HABER: ALİ ÇAMUR  

Alemdar İmam Hatipliler
Derneği'nden Vali Fidan'a ziyaret  
Alemdar İmam Hatipliler Derneği, 
Nevşehir Valisi Ali Fidan'ı ziyaret etti. 

Dernek Başkanı Mehmet Kahraman ve 
yönetim kurulu üyeleri, Vali Fidan'ı 
makamında ziyaret ederek hayırlı olsun 
dileklerini iletti. Başkan Kahraman, Vali 
Fidan'a dernek çalışmaları hakkında bilgi 
vererek, hediye takdiminde bulundu. 
Vali Fidan ise, ziyaretten duyduğu 

memnuniyet dile getirerek, İmam Hatip 
Okulları ve öğrencilerine yapılan her 
desteğin önemli olduğunu vurguladı. 
Ziyarette Alemdar İmam Hatipliler 
Derneği Yönetim Kurulu Üyeleri Hacı 
Topuz ve Salih Öztürk de yer aldı. 
HABER: ALİ ÇAMUR
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51. Ürgüp Uluslararası Bağ Bozumu Festivali coşkusu başlıyor
Ürgüp Belediye Başkanı Mehmet Aktürk, Kapadokya'daki organizasyon ilgisine en büyük katkıyı Ürgüp 
Belediyesinin sağladığını belirtti. Aktürk, 6 Eylül'de başlayacak festivale tüm vatandaşları davet etti.

Başkan Mehmet Aktürk, Ürgüp 
Belediyesi öncülüğünde bu yıl 
51'incisi gerçekleştirilecek olan 

Ürgüp Uluslararası Bağ Bozumu Festivali 
nedeniyle basın toplantısı düzenledi. 
Ürgüp'ün büyüleyici ve masalsı dokusuyla, 
nice şair, besteci, yazar ve senariste ilham 
olduğunu belirten Başkan Aktürk, ilçenin 
milyonlarca yıllık coğrafi oluşumları ve 
binlerce yıllık beşeri yapısıyla tüm 
dünyaya nam salan, doğanın, tarihin, 
kültürün, sanatın, gastronominin, sporun, 
aktivitenin, en önemli kenti konumunda 
olduğunu söyledi.

“TÜRKİYE'NİN MARKA DEĞERİ 
EN İYİ FESTİVALLER ARTIK 
BÖLGEMİZDE YAPILMAKTA”
Tarihiyle, kültürüyle, beşeri yapısı ile 
dünya medeniyetine kaynaklık eden 
Ürgüp'ün artık organizasyon anlamında da 
adından güçlü bir şekilde söz ettirdiğini 
aktaran Aktürk, “Bizim seçim 
vaatlerimizden bir tanesi Ürgüp'ü 
organizasyon ve festival alanında da öne 
çıkartıp turizm çeşitliliğini artırmaktı. Bu 
bağlamda Ürgüp Belediyemizin 
gerçekleştirdiği adından çok söz ettiren 
festivallerimizin, Ürgüp nasıl doğal bir film 
platosu ise aynı şekilde artık doğal bir 
organizasyon platosu olmasına etki 
etmiştir. Başta Ürgüp olmak üzere 
bölgemizde artık sayısız organizasyon 
yapılmaktadır. Bunların en başında bizim 
yıllarca uğraşıp, geliştirip marka değerini 
en üst seviyeye çektiğimiz daha sonra 
Kültür Ve Turizm Bakanlığımız 
himayesinde gerçekleşen balon 

festivalimiz olmuştur. Kapadokya'daki 
organizasyon ilgisine şüphesiz en büyük 
katkıyı Ürgüp Belediyesi sağlamıştır. 
Türkiye'nin marka değeri en iyi festivalleri 
artık bölgemizde yapılmaktadır. Bu da 
turizm ve tanıtım hareketliliğini en üst 
seviyeye çekmiştir. Benim bu bağlamda 
hep söylediğim bir söz vardır. Bölgemize 
katkı sağlayan taş üstüne taş koyan 
herkesten Allah razı olsun.” şeklinde 
konuştu.
“YİNE ADINDAN ÇOK SÖZ 
ETTİRECEK BİR İŞ 
GERÇEKLEŞTİRECEĞİZ”
Ürgüp'te düzenlenen organizasyonlardan 
bir tanesinin de Bağ Bozumu Festivali 
olduğunu, bu festivalin ilkinin 1967 yılında 
gerçekleştirildiğini kaydeden Aktürk, “56 
yıl önce fikir edinilip gerçekleştirilmiş o 
tarihten itibaren de sürekli yapılmış 
Türkiye'nin en köklü organizasyonlarından 
bir tanesi. Bu hususta yıllardır bu festivale 
katkısı olan herkese şükranlarımı 
sunuyorum. Bizde göreve geldikten sonra 
çok önem verdiğimiz işlerden bir tanesi 
olmuştur. Her yıl daha da üstüne koyup 
yapmaya çalışıyoruz. Bu yıl da yine 
adından çok söz ettirecek bir iş 
gerçekleştireceğiz. Ürgüp'ün yarım asırlık 
festivali “51. Ürgüp Uluslararası Ürgüp Bağ 
Bozumu Festivali” bu yıl yine Türkiye'nin 
önde gelen isimlerini ağırlayacak.” diye 
konuştu.
FESTİVALDE HANGİ ETKİNLİKLER 
OLACAK?
Festivalde gerçekleşecek etkinliklerden de 
bahseden Aktürk, “Belediyemiz tarafından 
düzenlenecek festival, Bursa Büyükşehir 

Belediyesi Mehteran takımının marşları 
eşliğinde 6 Eylül Çarşamba günü Belediye 
önünden Hamam önüne kadar sürecek 
olan kortej ile başlayacak. Festival 
kapsamında Uluslararası ressamlar 
tarafından resim ve fotoğraf sergisi ve 
Gürcistan'dan gelen gruplar tarafından 
sahne gösterileri de yer alacak. Yılın en 
güzel üzüm yetiştiricisinin belirlenerek 
ödüllerinin verileceği festivalde köyler 
stand açarak ürünlerini sergileyecek. Ünlü 
isimlerin katılacağı konserler 6 Eylül 
akşamında başlayacak Alaturka Akşamlar 
programıyla konuk sanatçı Gülşen 
Kutlu'nun katılımıyla Ürgüp'ün 
meydanındaki şölen alanından TRT Müzik 
ekranlarından canlı olarak yayınlanacak. 9 

Eylül'de hamam önünde çocuk 
etkinliklerinin yapılacağı 51. Ürgüp Bağ 
Bozumu Festivali'nde aynı gün saat 
14.00'de bağ bozumu ritüeli 
gerçekleştirilecek.” ifadelerine yer verdi. 
Başkan Aktürk,  4 gün boyunca her akşam 
ilçe merkezindeki şölen alanında 
düzenlenecek olan ücretsiz konserlerde 
sırasıyla 6 Eylül Çarşamba günü TRT 
Alaturka Akşamlar programında Mine 
Geçili, İsmail Özkan, Gülşen Kutlu, 7 Eylül 
Perşembe günü Doğukan Alsay ve Ece 
Mumay, 8 Eylül Cuma günü Doğukan 
Alsay ve İlyas Yalçıntaş, 9 Eylül Cumartesi 
günü Doğukan Alsay ve Zara'nın sahne 
alacağı bilgisini de paylaştı. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

NEVÜ iş birliğinde ve ev sahipliğinde
PuPeS'23 Kapadokya düzenlenecek

NEVÜ'den yapılan açıklamaya göre, 
Rektör Aktekin, “YÖK tarafından 
'Bölgesel Kalkınma Odaklı 

Üniversiteler' arasında 'Doğal ve Kültürel 
Miras Turizmi' alanında ihtisaslaşan 
üniversite olarak üniversite-şehir, 
üniversite-sanayi,  üniversite-tarım ve 
üniversite – turizm iş birlikleri kapsamında 
bulunduğumuz şehrin,  bölgemizin ve 

ülkemizin sahip olduğu yer altı ve yer üstü 
zenginliklerinin çeşitlendirilmesi ve 
kullanım alanlarıyla birlikte tanınırlığının 
arttırılmasına yönelik ulusal ve uluslararası 
proje ve çalışmalarımıza devam ediyoruz. 
Bu kapsamda birincisini 2021 yılında 
üniversitemiz ile Bitlis Eren Üniversitesi 
(BEÜ) öncülüğünde Nevşehir ve Bitlis 
merkezli kurum ve kuruluşların katkılarıyla 
yine Bitlis Eren Üniversitesi ev sahipliğinde 
düzenlediğimiz 'Uluslararası Pomza ve 
Perlit Sempozyumu'nun ikincisini 7-8-9 
Eylül 2023 tarihlerinde üniversitemiz ve 
Bitlis Eren Üniversitesi ile Iğdır Üniversitesi 
iş birliğinde gerçekleştireceğiz. PuPeS'23 
Kapadokya pomza ve perlit üzerine 
endüstri temsilcilerine, mühendislere, 
bilim insanlarına, araştırmacılara, 
akademisyen ve üniversite öğrencilerine, 
teknoloji uzmanlarına, girişimcilere ve 
politika yapıcılara  alanlarındaki güncel 
araştırmaları sunmayı amaçlamaktadır ”  
dedi.

NEVÜ olarak araştırma, uygulama ve AR-
GE faaliyetlerine büyük önem verdiklerini 
söyleyen Rektör Aktekin, “Bilindiği üzere 
ülkemiz dünyada pomza rezervinin 
yaklaşık %50'sine sahip bir ülke olup 
üniversitemizin bulunduğu Nevşehir'de 
volkanik faaliyet sonucunda oluşan pomza 
rezervinin de yaklaşık %17'sine sahip bir 
ildir. Sahip olduğumuz bu zenginlik 
şehrimizin yanı sıra ülkemiz için de en 
fazla katma değer ve istihdam sağlayan 
büyük bir zenginliktir. Çünkü pomza; 
başta inşaat sektörü olmak üzere, tarım 
sektörü, tekstil sektörü, kimya sektörü, 
seramik, aşındırıcı sanayi gibi çok farklı 
amaçlarda endüstriyel alanlarda yoğun 
olarak da kullanılmaktadır. Bizim bu 
zenginliğimizin kullanım ve uygulama 
alanlarını genişletmemiz ve geliştirmemiz 
gerekiyor. İşte bu anlam da üniversite 
olarak Bitlis Eren Üniversitesi ve Iğdır 
Üniversitesi iş birliğinde ikincisini 
düzenleyeceğimiz uluslararası 

sempozyumumuz büyük önem arz 
etmektedir.
Şunu da özellikle belirtmek isterim ki  
NEVÜ olarak  üniversitemiz bünyesinde 
bulunan Pomza Araştırma ve Uyulama 
Merkezimiz, Bilim ve Teknoloji Uygulama 
ve Araştırma Merkezimiz ve Kapadokya 
Jeolojik Miras ve Kaya Oyma Yapıları 
Uygulama ve Araştırma Merkezimizin yanı 
sıra üniversitemizin diğer  öğretim üyeleri 
tarafından araştırma, geliştirme ve 
uygulama faaliyetlerine katkı sağlayacak 
Nevşehir Ticaret ve Sanayi Odası, Nevşehir 
Bims Sanayicileri Derneği ve sektör 
temsilcileriyle iş birlikleri içerisinde proje 
ve çalışmalar yürütmekteyiz.
Ben bu vesileyle uluslararası düzeyde 
gerçekleştireceğimiz sempozyumumuzun 
ve çıktılarının hayırlara vesile olmasını 
dilerken tüm sektör temsilcilerini,  ilgili 
kuruluş ve kişileri de bu 
sempozyumumuza davet ediyorum” diye 
konuştu. BÜLTEN

Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Rektörü Prof. Dr. Semih Aktekin, sektör temsilcilerini
ikincisini 7-8-9 Eylül tarihlerinde Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi iş birliğinde ve ev sahipliğinde 
gerçekleştirilecek olan “2. Uluslararası Pomza ve Perlit Sempozyumu (PuPeS'23 Kapadokya)” davet etti.
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Vali Fidan'dan Kaymakamlara veda yemeği
Nevşehir Valisi Ali Fidan, Yayınlanan Kaymakamlar Kararnamesinde Nevşehir'de görev 
yapan kaymakamların görev yerlerinin değişmesi üzerine veda yemeği düzenledi.

ali Fidan tarafından, VCumhurbaşkanlığı Mülki İdare 
Amirleri son Atama Kararnamesi ile 

görev yerleri değişen Kaymakamların 
onuruna veda yemeği verildi. Vali Fidan, 
görev yerleri değişen kaymakamlara 
hizmetlerinden dolayı teşekkür ederek, 
yeni görevlerinde başarılar diledi.
Yayımlanan atama kararlarına göre ise 
Nevşehir Vali Yardımcısı Kağan Mekan 
Çeviren, Ankara Valiliği Hukuk 

Müşavirliğine, Ürgüp Kaymakamı Cüneyt 
Caner, Giresun'un Görele İlçe 
Kaymakamlığına, Hacıbektaş Kaymakamı 
İbrahim Engin Şenay Siirt'in Eruh İlçe 
Kaymakamlığına, Kozaklı Kaymakamı 
Erkan Adıbelli, Ağrı'nın Tutak İlçe 
Kaymakamlığına, Acıgöl Kaymakamı 
Emine Karataş Yıldız, Çorum'un Boğazkale 
İlçe Kaymakamlığına, Avanos Kaymakamı 
Olgun Öner, Uşak Vali Yardımcılığına 
atanmıştı. HABER: ÖZLEM EKİCİ

Bir haftada 2 binden fazla
araç sürücüsüne ceza yazıldı
İl Emniyet Müdürlüğü Trafik Birimlerince Nevşehir Valiliği 
koordinesinde vatandaşların huzur içerisinde seyahat 
etmelerine yönelik çalışmalar aralıksız devam ediyor.

Trafik birimleri tarafından yapılan 
çalışmalar kapsamında son bir hafta 
içerisinde 9 bin 294 araç sürücüsünün 
kontrolü yapıldı. Hız ihlalinden bin 188, 
kırmızı ışık ihlalinden 92, hatalı parktan 
232, taşıma kanuna muhalefetten 33, 

diğer maddelerden 649 olmak üzere 
toplam 2 bin 194 araç sürücüsüne cezai 
işlem uygulandı. Çalışmalar kapsamında 
24 araç trafikten men edildi. Belirlenen 
20 yaralanmalı kazada ise 35 kişi 
yaralandı. HABER MERKEZİ

Kaymakam Yıldız'dan
devlet dairelerine veda ziyareti
Kaymakamlar Kararnamesiyle Çorum'un Boğazkale 
İlçe Kaymakamlığına atanan Acıgöl Kaymakamı 
Emine Karataş Yıldız, veda ziyaretlerine devam ediyor.

aymakam Yıldız, Hükümet Konağı Kiçinde bulunan devlet dairelerini 
ziyaret ederek, kurum müdürleri ve 

kurum personellerine çalışmalarında 
başarılar diledi. İlçe Yazı İşleri Müdürlüğü, 
İlçe Özel İdare Müdürlüğü, İlçe Vakıf 
Müdürlüğü, İlçe Tapu Müdürlüğü, İlçe 

Nüfus Müdürlüğü, İlçe Mal Müdürlüğü, İlçe 
Milli Eğitim Müdürlüğü ve İlçe Tarım 
Müdürlüğünü ziyaret eden Yıldız, kurum 
amirlerinden kurumun genel yapısı, 
personel durumu ve yürütülen 
iş ve işlemler hakkında bilgi aldı. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Narkotik ve Siber Suçlarla Mücadele

ekipleri 6 bin kişiyi bilgilendirdi
Nevşehir İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı Narkotik Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü ve Siber Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü ekipleri vatandaşları bilgilendirmeye devam ediyor.

arkotik Suçlarla Mücadele Şube NMüdürlüğü ve Siber Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü 

tarafından bilgilendirme faaliyetleri 
çerçevesinde fabrika işçilerine ve Avanos'u 
ziyaret eden vatandaşlara yönelik UYUMA 

Projesi, Narko Nokta, Narko Rehber, 
Foto Blok, Metamfetamin Modülü, En İyi 
Narkotik Polisi Anne ve Önleyici 
Faaliyetleri hakkında toplamda 
6 bin 19 kişiye bilgilendirme yapıldı. 
HABER MERKEZİ
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Yeniden Refah Partisi (YRP) Genel Başkanı Fatih 
Erbakan, partisinin vefat eden Nevşehir Gençlik 
Kolları Başkanı için bir taziye mesajı yayımladı.  

Baro Başkanı Boz'dan adli yıl mesajı
Nevşehir Barosu Başkanı Avukat Murat Boz, savunma hakkına saygının adil yargılanma hakkının temeli olduğunu vurguladı.

Nevşehir Barosu Başkanı Boz, 2023-
2024 Adli Yılı açılışı dolayısıyla 
açıklamalarda bulundu.  

Başkan Boz, "2023-2024 Adli Yılı açılışı 
dolayısıyla yaptığı yazılı basın 
açıklamasında şunları ifade etti:
"Ülkemizde hak ve özgürlüklerin teminatı 
olan avukatların örgütlü gücünü temsil 
eden bizler, başlangıcında olduğumuz 
2023-2024 Adli Yılı'nı bu sene de kaygıyla 
karşılıyoruz. Yeni bir adli yılı umutla ve 
heyecanla değil kaygıyla karşılamamızın 
sebebi, sadece avukatlara ait meslek sorun 
gibi görünen ancak artık ulusal çapta bir 
hak arama özgürlüğünün ve adalete 
erişimin de içinde bulunduğu adalet 
krizidir. Mesleğimizi evrensel insan hakları 
temelinde ve meslek onuruna yaraşır 
şekilde icra etmemiz için hukukun 
üstünlüğü, bağımsız yargı ve adil 
yargılanma hakkı ideallerinin hayata 
geçirilebilmesi ile savunma hakkına ve 
avukatlık mesleğine saygı gösterilmesi 
gerektiği gerçeğinin altını bir kez daha 
çizme zorunluluğu doğmaktadır.
İçinde bulunduğumuz yargı sisteminde, 
avukatların mesleki tecrübeleri artık 
yasalardan ve hukuka yaraşır 
uygulamalardan değil; ulusal çapta 
gittikçe büyüyen bir şiddet sarmalından, 
kontrolsüzce açılan hukuk fakülteleri 
sebebiyle maruz kaldığımız ekonomik 
sömürü halinden ve adaletin geç ya da hiç 

tecelli etmediği bir yargı sisteminden 
gelmektedir. Anılan sorunların ortadan 
kalkması, ulusal çapta bir adalet arayışının 
olmazsa olmaz ön koşuludur ve bu da 
avukatların ve avukatlık mesleğinin 
güçlendirilmesiyle mümkündür.
2023 yılı sonu itibariyle, Yargı Reformu 
Strateji Belgesi ve buna istinaden 
hazırlanan İnsan Hakları Eylem Planı'nın 
uygulama takviminin artık sonuna gelmiş 
bulunuyoruz. İnsan Hakları Eylem 
Planı'nda “2.6 Savunmanın Güçlendirilmesi 
ve Avukatlık Hizmetlerinde Kalitenin 
Artırılması” başlığı altında yer alan faaliyet 
hedeflerine ulaşılamadığını üzülerek tespit 
ediliyoruz. Özellikle “Yargıda sosyal 
devletin bir gereği olarak maddi durumu 
yetersiz olan kişilere verilen adli yardım 
hizmetleri için avukatlardan alınan vergi 
oranı yeniden düzenlenecektir” , “Zorunlu 
müdafi ücretleri artırılacak ve bu ücretlerin 
gecikmeksizin ödenmesi için evrakların 
dijital ortamda tamamlanması 
sağlanacaktır” ve “Kamu avukatlarının 
çalışma esaslarına ve özlük haklarına 
yönelik iyileştirme yapılacaktır”şeklinde 
dile getirilen hedeflere ilişkin taahhütlerin 
2023 yılı kapanmadan yerine getirilmesini 
avukatların kendileri adına asaleten, 
savunması üstlendikleri yurttaşlar adına 
vekaleten talep etmek en doğal 
hakkımızdır.
Avukatlık hizmetlerinde kalitenin 

artırılması hedefine ulaşılabilmesi için ilk 
atılması gereken adım; hukuk fakültelerine 
girişte uygulanan yükseköğretim başarı 
sıralamasının ivedilikle 100 bine, ardından 
kademeli olarak 75 bine ve 50 bine 
yükseltilmesidir. Hukuk fakültelerine 
akreditasyon uygulaması getirilmeli, 
akredite olamayan fakültelere önce süre 
verilmeli, süresi içerisinde şartları 
sağlayamayan fakülteler kapatılmalıdır. Staj 
eğitimin içeriğini boşaltan yasal 
düzenlemelerden vazgeçilmelidir.
Yeni adli yılda stajyer avukatların 
statülerinin, kamu avukatlarının özlük 
haklarının engelli avukatların en temel 
haklarının güvenceye kavuşturulduğu; 
bağımsız avukatlık faaliyetinin önündeki 
kurumsal ve yapısal engellerin kaldırıldığı, 
bağlı çalışan meslektaşlarımızın haklarının 
güvence altına alındığı, meslek alanının 
genişletildiği; avukata yönelik ekonomik 
ve fiziki şiddeti engelleyecek mali ve idari 
önlemlerin alındığı, gerekli 
düzenlemelerin yapıldığı bir yargı 
düzenine kavuşmak istiyoruz.
Vatandaşların kendilerini hukuki güvenlik 
içerisinde hissettikleri ülkeleri, 
diğerlerinden ayıran en temel etmen, 
bağımsız ve tarafsız bir yargının varlığıdır. 
Adalet mülkün temeli; adaletin teminatı 
bağımsız ve tarafsız yargı; adil yargılanma 
hakkının teminatı ise savunma hakkı ve 
bağımsız avukatlık faaliyetidir. Yargı 

bağımsızlığının sorgulandığı, adaletin ya 
geç tecelli ettiği veya hiç tecelli etmediği 
bir adli sistemin mülkün temeli olması 
mümkün olmadığı gibi, savunma hakkına 
ve avukatlık mesleğine saygı 
gösterilmeyen bir yargı sisteminden adil 
yargılanma beklenmesi de mümkün 
değildir. Hukukun üstünlüğünün tesis 
edildiği, başta adil yargılanma hakkı olmak 
üzere hak ve özgürlüklerin güvence altına 
alındığı bir hukuk düzeni için savunma 
hakkına ve avukatlık mesleğine saygının 
gereklerinin yerine getirildiği bir adli yıl 
diliyoruz." HABER MERKEZİ

Erbakan'dan YRP Nevşehir
Gençlik Kolları Başkanı

Aymaz için taziye mesajı 

evşehir Merkez İlçe Gençlik Kolları NBaşkanı Murat Aymaz, geçtiğimiz 
gün geçirdiği kalp krizi sonucu 

vefat etmişti.
YRP Genel Başkanı Erbakan, genç başkan 
Aymaz için bir taziye mesajı yayımladı.

Erbakan mesajında, "Genç yaşında 
hayatını kaybeden Nevşehir Merkez İlçe 
Gençlik Kolları Başkanımız Murat Aymaz'a 
Allah'tan rahmet, ailesine ve camiamıza 
başsağlığı diliyorum." dedi. 
HABER: ALİ ÇAMUR

İYC yönetiminden Başsavcı Çınar'a ziyaret

İ
lim Yayma Cemiyeti (İYC) Nevşehir 
Şube Başkanı Mustafa Özdemir ve 
beraberindeki yönetim kurulu 

üyeleri Cumhuriyet Başsavcısı İsmet 
Çınar'ı makamında ziyaret etti. Başkan 
Özdemir, "İlim Yayma Cemiyeti Nevşehir 

Şubesi Yönetim Kurulu 
olarak Nevşehir 
Cumhuriyet Başsavcısı 
Sayın İsmet Çınar'ı 
makamında ziyaret 
ettik. Sayın 
Başsavcımıza 
kabullerinden dolayı 
teşekkür ediyoruz." 
dedi. Çınar da 
ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti
dile getirerek
teşekkür etti. 
HABER: ALİ ÇAMUR
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SİVAS KONGRESİ’NİN MALİ KAYNAKLARI
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Sivas Kongresi; Atatürk'ün Samsun'a 
İlk Adımı'ndan sonraki en büyük adımıdır.

Erzurum Kongresi'nde Şark (Doğu) 
Vilayetlerini, Sivas  Kongresi ile de bütün 
Türkiye'yi birleştirmiştir. 

Saltanat yanlıları, yabancı işgal güçleri 
tarafından ve Milli Mücadeleye karşı olanlar; 
Erzurum Kongresinden sonra Sivas'ta 
toplanacak daha geniş kapsamlı bir kongreyi 
önlemek için girişimlerde bulunurlar. Mustafa 
Kemal Paşa bütün gücünü kongrenin bir an 
önce toplanmasına yöneltir: 

"Her şeyin başında milli bütünlüğe 
muhtacız. Erzurum Kongresi Şark Vilayetlerini 
birleştirmiş, muhtelif teşekkülleri bir gaye 
üzerinde derlemeye hizmet etmiştir. Fakat bu 
kafi değildir. Anadolu, Şark, Trakya'nın 
vahdetini (birliğini) ve beraberliğini temin 
edebilmek için Sivas Kongresini bütün vatan 
ve memleket adına milli bir kongre halinde 
toplamaya ve milli mücadeleyi bu kongrenin 
seçeceği 'Heyeti Temsiliye'nin tek idaresine 
tevdi  ey lemek ikt idar ın ı  kazanmaya 
mecburuz. Ancak, bu sayededir ki, mesaimiz 
bütün memleket ve millete şamil olacak seri 
neticeler almayı temin eder."

Mus t a f a  Kema l  Pa şa ,  bü t ün 
komutanlara, valilere ve mülkiye amirlerine 

telgraflar çekerek, Sivas'a gönderilecek 
temsilcilerin bir an önce seçtirilerek 
gönderilmesini rica eder.  

Her türlü engellemelere rağmen 
temsilciler seçiliyor, Sivas'a doğru yola 
çıkarılıyordu. 

Niğde merkezden 1, Nevşehi r 
İ l ç e s i n d e n  1  o l m a k  ü z e r e  N i ğ d e 
Sancağı'ndan 2 delege seçilmiş, zor şartlarda 
kongreye katılmıştır. 

Bazı vilayetlerden ise bazıları saltanat 
yanlısı olduğu için kongreye ya katılmamış ya 
da tartışmalar nedeniyle geç katılmışlardır.

Saltanat yanlısı eşkıyaların baskısı 
dolayısıyla güvenlik tedbirleri valilikler 
tarafından sağlanmıştır. Bursa delegesi 
Ahmet Nuri Bey, çekilen sıkıntıları şöyle dile 
getirir:

 "Ankara'dan buraya gelirken Ali Fuat 
Paşa Hazret ler i  bendeniz i  bi r  asker 
kıyafetinde göndermeye mecbur olmuştu. 
Ankara gibi Teşkilat-ı Milliyemizin kuvvetli 
olduğu bir yerden bile hükümetin zulmü 
d o l a y ı s ı y l a  k o n g r e y e  m u r a h h a s 
gelememiştir."  (Uluğ İğdemir, Sivas Kongresi 
Tutanakları, s.13)

Kongreye katılan üyelerin yıllıkları 
mahalli "Müdafaa-i Hukuk" ve "Reddi İlhak" 
Cemiyetlerince yollukları ödenmiştir. Bazıları 
ise kendi olanakları ile kongreye katılmıştır. 
19 ilden 36 temsilci kongreye katılmıştır.

S i v a s  K o n g r e s i  A b d ü l h a m i d  
döneminde (1893 yılında) "mülki idadi" 
olarak yapılmış bulunan o günkü "sultani" 
(lise)  binası hazırlanmıştı. Bu bina, Sivas 
meydanında bulunmaktadır. Vali Reşit Paşa, 
Osmanlı Valisi olmasına rağmen, Kuvva-yı 
Milliyeci olduğu için binanın "kongre binasına" 
çevrilmesine izin vermiştir.

Erzurum'dan 2 Eylül'de Sivas'a gelen 
Atatürk, Sivas Kongresi, çalışmalarına 4 Eylül 
1919 günü başlamış ve 11 Eylül 1919 günü 
bir beyanname yayımlayarak çalışmalarını 
sonuçlandırmıştır. Kongre 7 gün sürmüştür. 
(Kurtuluş Savaşı'nın Mali Kaynakları, Alptekin 
Müderrisoğlu)

Kongre dağılmadan önce, ulusal 
amacı izlemek ve yönetmekle görevli 11 
kişiden oluşan "Heyet-i Temsiliye"yi seçmiştir. 
Mustafa Kemal Paşa Heyeti Temsiliyye'ye 
başkan seçilmişti. Sivas Kongresi sırasında 
Mustafa Kemal Paşa ve beraberindekilerin 
ihtiyaçlarının gerektirdiği masrafların ve 
beslenme giderlerinin karşılanmasında 
oldukça sıkıntı çekildiği anlaşılmaktadır. 

İstanbul Hükümetince görevinden 
uzaklaştırılan Kaymakam Nizamettin Bey'in 
anıları konuyu daha iyi açıklar: 

 "Bir gün Mustafa Kemal Paşa'ya 
çarşıda kasaba, bakkala borçlandığımıza ve 
para kalmadığını söyledim. Bunları Rauf 
yanımdayken tekrar aç, dedi. Rauf Bey'le 
otururken vaziyeti anlattım. Paşa: Ben 
şimdiye kadar olanı, 7-800 liramı verdim. 
Başka param yok, dedi.

 Rauf Bey 100 altın verdi:
"Şimdi bunlarla idare et, sonra beni 

gör, dedi."
 Bu paralarla, 20 kişiyi bulan Mustafa 

Kemal Paşa ve maiyeti ile kongre azalarının 
iaşesini temin ediyorduk. Mustafa Kemal 
Paşa herkesten hissesine düşen masrafı 
almak teklifini kabul etmiyordu. "Kimden  ne 
isteyeceksin? Yanımdakilerin bazısı mülazım 
(teğmen). Maaşının bir kısmını zaten 
ayrılırken İstanbul'da ailesine bırakmış. Bir de 
burada masraf. Buna dayanabilir mi? Nasıl 
olur?" 

Her şeye rağmen 19 Aralık 1919 günü 
Ankara'ya hareket edildi. 

Çekilen sıkıntılar hakkında fikir 
edinebilmek için, yalnızca Ankara yolculuğu 
hazırlıklarına göz atmak yeterlidir.

Erzurum-Sivas yolculuğunda olduğu 
gibi, Sivas-Ankara yolculuğunda da en büyük 
problem para problemidir. Mustafa Kemal 
Paşa, beraberindekiler ve Heyeti Temsiliye 
üyelerinin Sivas'tan Ankara'ya kadar 
yapacakları yolculuğun giderleri nasıl 
karşılanabilecektir? Mustafa Kemal Paşa, 
bankalardan borç para alınmasına karşıdır. 
Milli Mücadeleye karşı olanlar ve düşmanlar 
bunu o lumsuz  p ropaganda konusu 
yapabileceklerini düşünerek Mustafa Kemal 
Paşa, bankalardan borç para alınmasına 
kabul etmez.

Mazhar Müfid (Kansu), arkadaşı olan 
Osman l ı  Bankas ı ' n ın  S i vas  Şubes i 
Müdüründen, kendi adına bir miktar borç 
para almayı başarır.

Mevcut üç otomobile gerekli benzin ve 
lastiği sağlamak için, Sivas'ta otomobile 
sahip tek kuruluş olan Amerikan Okulu'nun 
bayan müdürüne başvurulur. Bayan müdür, 
para karşılığı benzin ve lastik vermelerinin 
mümkün olamayacağını, bu nedenle para 
verilmesinde israr edilmemesini söyleyerek, 
verdiği benzin ve lastikler için para kabul 
etmemektedir. Sonuçta, alınan benzin ve 
lastikler için para kabul etmediklerine dair 
Amerikan Okulu Müdüründen bir yazılı belge 
alınır. 

Daha yolun başında, Cumhuriyet'e 
giden yolda bu zorluklar yaşanır.

 KAYNAK: Kurtuluş Savaşı'nın Mali 
Kaynakları, Alptekin Müderrisoğlu. (Mutlaka 
okuyun)

700 yaşındaki ağaç tescillendi
Nevşehir'de 'Anıt Ağaçları Tespit Derleme, İnceleme ve Sayısallaştırma Projesi' 
çerçevesinde yürütülen çalışma sonrasında tespit edilen 41 anıt ağaçtan 3 tanesi 
'Anıt Ağaç' olarak tescillendi. 38 anıt ağacın da tescil işlemleri devam ediyor.

Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesi Fen-Edebiyat Fakültesi 
Türk Halk Bilimi bölümü öğretim 

üyesi Doç. Dr. Kübra Yıldız Altın, 
Nevşehir'de anıt ağaçların tespit derleme, 
inceleme ve sayısallaştırılması yönünde 
yaptıkları çalışmaları tamamladıklarını 
söyledi. 
Nevşehir'de şu ana kadar bakanlık 
tarafından tescil edilmiş 4 tane ağacın 
olduğunu söyleyen Altın, “Buradan yola 
çıkarak sahada bir yıllık bir çalışma 
gerçekleştirdik. Çalışmamız sonucunda 41 
ağaç tespit ettik. Bu ağaçlar korunmaya 
değer tescilli aday ağaçlar. Bunlarla ilgili ilk 
aşamada üç tane ağacımızın tescili 
gerçekleşti. Üç ağacımız, Nevşehir Tabiat 
Varlıklarını Koruma Bölge Komisyonu 
tarafından Anıt Ağaç Tescili noktasında 
uygun olduğuna karar verildi. Bundan 
sonraki süreç Çevre Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı tarafından 
sonuçlandırılacak” dedi.
"HACI BEKTAŞ VELİ'NİN HIRKASINI 
BIRAKTIĞI AĞAÇ DA TESCİLLENDİ"
Altın, “Şuan burada bulunduğumuz bölge, 
Hırkadağ bölgesi. Burada arkamızda 
bulunan boylu ardıç ağacımız. Bu 
ağacımız da bizim başvuruda 
bulunduğumuz dosyasını hazırladığımız 
ağaçlardan bir tanesiydi. Ağaçlarımız; 

boyutsal, görsel ve kültürel arıt ağaçlar 
çerçevesinde gruplandırılıyor. Burada 
bulunan ağacımız için, 'Kültürel Anıt Ağaç' 
olarak tescil edilmesi yönünde başvuruda 
bulunduk. Ağacımızın boy, gövde çevresi, 
tepe çapı ölçümleri yapıldı, yaş 
tahmininde bulunuldu. Tahmini olarak da 
yedi yüz yaşında olduğu tespit ettik. 
Burada özellikle bu 
ağacımızın Hacı 
Bektaş Veli'yle 
özdeşleştirilmesi çok 
kıymetli. Bu noktada 
da kültürel anıt ağaç 
noktasında aday bir 
ağaç olarak 
korunmaya değer 
olduğunu gördük. 
Özellikle bu ağacımız 
16 Ağustos Hacı 
Bektaş Veli'yi Anma 
Kültür ve Sanat 
Etkinliği çerçevesinde 
de programına dâhil 
edildi” şeklinde 
konuştu.
Başvurusu hazırlanan 
ve Nevşehir Tabiat 
Varlıklarını Koruma 
Bölge Komisyonu 
tarafından anıt ağaç 

tescili noktasına uygun görülen diğer iki 
ağacımızda Hacıbektaş ilçesinde 
bulunduğunu söyleyen Altın, “Bunlardan 
bir tanesi Dedebağ türbesi içerisinde ki 
Meşe Ağacımız. Meşe ağacının da gövde 
çapı, boyu ve yine tepe çapı ölçümleri 
yapıldı. Yaşı da tahmini olarak 700 olduğu 
düşünülüyor. Diğer ağacımız da yine 

Hacıbektaş bölgesinde bulunan Ceviz 
ağacı. Ceviz ağacı da hem görsel açıdan 
hem de kültürel açıdan önemli ağaçlardan 
bir tanesi. Onun da yaşının tahmini 300 
olduğunu düşünüyoruz. Tüm bu süreç 
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı tarafından sonuçlandırılacak” 
dedi. İHA
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ESAS NO : 2023/185
KARAR NO : 2023/392

 Davacının davasının kabulü �le; Nevşeh�r 
İl�, Ürgüp İlçes�, Temenn� Mahalles�/Köyü, C�lt 
No:46, Hane No: 369, BSN: 18'de nüfusa kayıtlı 
bulunan Süat ve Fatma kızı, 28/01/1992 Nevşeh�r 
doğumlu, 56341378186 TC k�ml�k numaralı 
Memnune Onur'un, “Memnune” olan �sm�n�n İptal� 
�le “M�ne” olarak değ�şt�r�lmes�ne ve nüfus 
kaydının bu şek�lde düzelt�lmes�ne karar ver�ld�ğ� 
�lanen tebl�ğ olunur. 02/08/2023

ESAS NO : 2023/395
KARAR NO : 2023/454
Davacının davasının kabulü �le;Nevşeh�r �l� 
Nevşeh�r Merkez İlçes� Cumhur�yet Mahalles�, C�lt 
no: 7, Hane No: 258, BSN: 4'te nüfusa kayıtlı 
bulunan Ma�lpehl�van ve Zümret oğlu, 10/04/1977 
Ardeşen doğumlu, 34880090912 TC k�ml�k 
numaralı Yalçın Mercan'ın, “Mercan” olan 
soy �sm�n �n  �p ta l �  � l e  “Sayg ıner ”  o la rak 
değ�şt�r�lmes�ne ve nüfus kaydının bu şek�lde 
düzelt�lmes�ne karar ver�ld�ğ� �lanen tebl�ğ olunu. 
01/08/2023

www.muskarahaber.com

Olağan encümen toplantısı yapıldı
Nevşehir İl Özel İdaresinde olağan 
encümen toplantısı yapıldı. Özel 
İdareden yapılan açıklamaya göre, 
olağan encümen toplantısı Genel 
Sekreter Kamil Duru başkanlığında, 

encümen üyelerinin katılımıyla 
gerçekleştirildi. İl Özel İdaresi 
toplantı salonunda gerçekleşen 
toplantıda, gündem maddeleri 
görüşüldü. BÜLTEN

Nevşehir genelinde Türkiye Güven Huzur Uygulaması yapıldı
Nevşehir İl Emniyet personelleri tarafından vatandaşların yoğun olduğu yerlerde belli periyotlarla 
gerçekleştirilen suç ve suçluyla mücadeleye yönelik uygulamalar ülke genelinde devam ediyor.

u çerçevede "Türkiye Güven Huzur BUygulaması" kapsamında, Nevşehir 
merkez ve 7 ilçede belirlenen 

noktalarda denetim yapıldı.
Asayiş Şube Müdürlüğü ve ilçe 
müdürlüklerinin yanı sıra Özel Harekat, 
Narkotik Suçlarla Mücadele ile Trafik 
Denetleme müdürlüklerine bağlı ekiplerin 
katıldığı asayiş denetiminde, şüpheli 
kişilere yönelik Genel Bilgi Toplama (GBT) 

kontrolü gerçekleştirildi.
Nevşehir merkezi ve 7 ilçede 36 ekip ve 
143 personelin katılımı ile yapılan “Türkiye 
Güven Huzur Uygulaması” kapsamında 
69 işyeri, 64 okul çevresi, park, bahçe, 
yürüyüş, mesire alanı, 36 metruk bina, 
466 araç kontrol edildi. 
Bin 327 kişinin de GBT sorgusu yapılarak, 
12 araca cezai işlem uygulandı. 
HABER MERKEZİ

Cadde ve sokaklara
isimlendirme çalışması yapıldı  
Uçhisar Kasabası Mezar Ayağı mevkiinde imar planı 
sınırları içerisinde bulunan 30 hektarlık alanda İmar 
Kanunu 18. maddesi gereğince, imar uygulaması 
yapılan alanda cadde ve sokak isimlendirilmesi yapıldı.  

elediye Başkanı Osman Süslü Bkonuyla ilgili yapığı açıklamada 
“Geçmişten günümüze ülkemize 

katkıları olan devlet büyüklerimiz, şehit ve 
gazilerimiz, fikir adamlarımız gibi önemli 

şahsiyetlerin isimlerini kasabamızda 
yaşatmak suretiyle anlamlı bir 
isimlendirme yaptık. Kasabamıza 
hayırlı olsun” ifadelerinde bulundu. 
HABER: ALİ ÇAMUR

“Türkiye'nin fen eğitimine katkı

yapacak büyük bir potansiyeli var”
Fen Eğitimi alanında söz sahibi kurumlardan bir olan Europen 
Science Education Research Association (Avrupa Fen Eğitimi 
Araştırma Kurumu) tarafından çeyrek asırdan fazla zamandır 
düzenlenen ESERA Konferanslarının 15'incisi ESERA 2023 
Kapadokya NEVÜ'de bilimsel oturumlarla devam ediyor.

Yaptığı çalışmalar, aldığı atıflarla 
fen eğitimi alanında dünyanın 
önde gelen bilim insanlarından 

biri olan ESERA Başkanı ve Oxford 
Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Sibel 
Erduran, ESERA hakkında konuştu. Son 
4 yılı başkanlık olmak üzere toplam 8 yıl 
ESERA Yönetim Kurulu'nda görev yapan 
Prof. Dr. Sibel Erduran, ESERA 2023 
Kapadokya'nın çok başarılı geçtiğini 
ifade etti.
“TÜRKİYE'DE ÇOK DİNAMİK VE 
POTANSİYELİ YÜKSEK BİR KİTLE 
VAR”
66 ülkeden üyesi bulunan kurumun en 
yüksek üye sayısının Türkiye'den 
olduğunun altını çizen Prof. Dr. Sibel 
Erduran, “Konferans sürecinde ve farklı 
ülkelerdeki deneyimlerimden yola 
çıkarak şunu söyleyebilirim, Türkiye'de 
çok dinamik, genç bir kitlenin olduğunu 
görüyorum. Özellikle genç 
akademisyenlerimizin bu alana çok 
önemli bir katkıları olacağını 
görüyorum. Onları 
desteklemek için yeni bir 
girişim yapılmasını 
tavsiye ederim çünkü 
Türkiye'nin fen eğitimine 
katkı yapacak büyük bir 
potansiyeli var. Sadece 
Türkiye özelinde değil 
dünya çapında bir 
potansiyelden 
bahsediyorum. Şunu da 
belirteyim, bununla ilgili 
benim de bir katkım 
olabilirse elimden ne 
geliyorsa yapmak 

isterim.” dedi. Dünyanın dört bir 
yanından akademisyenler, doktora 
öğrencileri, araştırmacılar, öğretmenler 
ve bilim iletişimcileri gibi bilim 
eğitimine katkı sağlayan herkese açık 
olarak düzenlenen ESERA 2023 
Kapadokya'nın bir hafta boyunca 
araştırma çalışmalarını derinlemesine 
sunmak ve tartışmak için bir platform 
sunduğunu belirten Prof. Dr. Sibel 
Erduran, “Dünyanın çeşitli ülkelerinden 
meslektaşlarımızı Türkiye'ye getirmek 
çok onur verici oldu. Çok verimli bir 
konferans geçiriyoruz. Ayrıca 
üniversitesinin imkanlarını bize açtığı 
için Sayın Rektör Prof. Dr. Semih Aktekin 
ve NEVÜ yönetimine çok teşekkür 
ederiz. Üniversitenizde olmaktan ve 
ESERA 2023 Kapadokya'yı burada 
düzenlemekten çok mutlu olduk. 
Üniversitenizde düzenlenen bu 
konferansın Türkiye'ye hayırlı olmasını 
diliyorum.” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ
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İl Müdürü Özdemir'den
Vali Fidan'a ziyaret

ali Fidan, sporcu Ramazan VÜnlü'nün “2021 yılında İtalya'da 
düzenlenen Avrupa 

Şampiyonasında cirit atmada Avrupa 
ikinciliği, 1500 metre yürüyüşte Avrupa 
üçüncülüğü, 2022 Çekya'da düzenlenen 
Dünya Şampiyonasında cirit atmada 
dünya ikinciliği, 1500 metrede dünya 
üçüncülüğü ve 2022 yılında Özel 
Sporcular Türkiye şampiyonasında disk 

ve cirit atmada Türkiye şampiyonu” 
dereceleri hakkında İl Müdürü 
Özdemir'den ve Antrenörü 
Güney'den bilgi aldı ve tebrik etti.
Vali Fidan, 3-10 Eylül tarihinde İtalya'nın 
Padova kentinde düzenlenecek olan 
Down Sendromlular Avrupa 
Şampiyonasına katılacak olan 
Ünlü'ye başarı diledi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

Nevşehir Gençlik ve Spor İl Müdürü Muhsin Özdemir, Nevşehirli 
down sendromlu milli sporcu Ramazan Ünlü ve antrenörü 
Tarkan Güney Nevşehir Valisi Ali Fidan'ı makamında ziyaret etti.

Tarım İl Müdürlüğünden
ÇKS kayıt yenileme duyurusu
Nevşehir İl Tarım ve Orman Müdürlüğü 
Çiftçi Kayıt Sistemi (ÇKS) kayıt yenileme 
başvurularının başladığını duyurdu.

evşehir İl Tarım Nve Orman 
Müdürlüğünde

n yapılan açıklamada, 
2024 üretim yılı ÇKS 
başvurularının 
başlandığı duyuruldu.
Yapılan duyuruda, “ 
ÇKS kayıt yenileme 
başvuruları e-Devlet 
üzerinden veya il-ilçe 
tarım ve orman 
müdürlüklerinden 
yapılabilecek. 
Son başvuru tarihi
2 Ocak 2024.
ÇKS'ye ilk defa 
kayıt yaptıracak 
üreticilerimiz ise 
başvurularını il/ilçe 
tarım ve orman 
müdürlüklerinden 
gerçekleştirebilecekler” 
denildi.
BÜLTEN


